
Sprawozdanie ze spotkania roboczego służb z regionu AA Białystok  
27 listopada 2023 r. 
 

W spotkaniu uczestniczyli:  

Rzecznik Regionu, Koordynator PIK-u, Sekretarz-łącznik ds. Internety, Rzecznik 
Intergrupy Białostocka, reprezentantka Intergrupy Ełcka, Rzecznik Intergrupy Pojezierze, 
Koordynator ds. współpracy z zagranicą (po służbie), członek zespołu ds. organizacji 
Ogólnopolskich Warsztatów Rzeczników 2024. 

Czas spotkania 2 godz. 

 

Omawianymi tematami były: 

 

Działania odnośnie do I Regionalnego Spotkania Przyjaciół AA 

 

a. Intergrupa Białostocka zaczęła dostarczać zaproszenia na to spotkanie. Realnie 
takie zaproszenia powinne dotrzeć do kilkunastu osób. 

b. Intergrupa Pojezierze zaczyna roznosić zapraszanie z początkiem przyszłego 
tygodnia. 

c. Orientacyjny termin zebrania potwierdzeń uczestnictwa to 20-25 listopada br. 

d. Na chwilę obecną brakuje powiernika (ów) kl. A do prowadzenia spotkania.  

e. W programie zaplanowana 2 doświadczenia osobiste, po 15 minut.  

f. Padła propozycja zaproszenia naszych Powierników kl. B do udziału w tym 
wydarzeniu. 

g. Ustalono konieczność zapewnienie dostępu do podstawowej literatury AA na 
spotkaniu i jej prezentacji. 

h. Omówiono skład pakiet informacyjnych dla uczestników. 

 

Ogólnopolskie Warsztaty Rzeczników  



Członek Zespołu organizacyjnego warsztatów przedstawił aktualny stan 
przygotowań. Kolejne spotkanie w tym temacie zaplanowane w styczniu, kiedy 
będziemy znali już ceny za wynajmu ośrodka.  

 

Wolne wnioski 

 

1 Były Koordynator ds. współpracy z zagranicą zwrócił się z prośbą o poważne 
zastanowienie się nad opisaniem zakresu obowiązków dla służby, którą jako pierwszy 
w Regionie przez 2 lata pełnił.  

Po powierzeniu mu tej służby przygotowany został zarys tych obowiązków, które miały 
być z czasem skonkretyzowane. Tak się nie zadziało i ta niezwykle ważna i potrzebna 
jego zdaniem służba jest w tej chwili nieobsadzona. Brak tego jest chyba 
najpoważniejszym problemem w znalezieniu kandydata do służby. Początkowy 
wymóg znajomości języków w tej służbie jest niepotrzebny. Opisał, czym zajmował się 
podczas służby. Wyraził gotowość przygotowania własnych propozycji na podstawie 
nabytych doświadczeń i wskazał na możliwość skorzystania z rozwiązań Intergrup w 
których takie służby funkcjonują. 

Swoją propozycję zakresu obowiązków przygotuje do 8 grudnia. Po tym terminie temat 
zostanie przedstawiony i poddany pod obrady służbom naszego regionu. 

2 Rozłączenie Zgromadzeń niewyborczych regionu od warsztatów tematycznych 
przy okazji których są one organizowane. 

Padło wiele argumentów uzasadniających takie działanie. Mają one na celu przede 
wszystkim wpłynąć na poprawę frekwencji służebnych na takich spotkaniach i jakości 
prac w tym gronie. 

Zdaniem uczestników, powyższy wniosek powinien zostać poddany pod dyskusję w 
Grupach i Intergrupach a po zebraniu głosów temat będzie ponownie omówiony. 

______ 

Sporządził 

Sekretarz regionu 

______ 

27.10.2023 r. 


